
Dato Deltagere: Anders, Birthe, Mie, Louise, Lena, 
Linette, Cati, Alberte, Marie, Josefine, Peter, 
Christina 

22. August 2024 
Referent: Christina 
Ordstyrer: Birthe  

Afbud: Rikke, Camilla, Bianca  

Sted 
Rytterstuen, Margrethelund 3 
  
Næste bestyrelsesmøde: 
Torsdag den 23 januar 2025 kl. 18.30 

 Emne, beskrivelse, beslutning  Har 
Opgaven  

Godkendelse af referat 
fra 10. oktober 2024 

Godkendt  

Valg af dirigent Marie  
Nyt fra formanden ved 
Birthe 

Marie og Christina tager til ekstra ordinær 
repræsentantskabsmøde den 7. december. 
Peter, Birthe og Cati deltog i det sidste stævneudvalgsmøde. 
Gik rigtig fint. Birthe og Peter fik lidt små opgaver med hjem. 
Som der arbejdes på. 

 

Ekstra ordinær 
repræsentanskabsmøde 
DRF 

Lave et opslag på facebook og insta vedr, at vi deltager og om 
der er holdninger/meninger som vi skal have med derover. 

 

Regnskab ved Cati Der står 110.172,96 kr på ridebanekontoen  
Budgetter ved Birthe Kunne man lave et budget pr udvalg, så man ved hvor mange 

penge man har, at gøre godt med for hele året? Hvert udvalg 
kunne lave et bud på hvor meget de regner med at bruge i 
løbet af det år. 

 

Halloween ved Josefine Gik rigtig godt. Kun fået positive tilbagemeldinger.  
Arrangementer 
herunder: 
Tilmeldningspolitik 
Åbning med det samme 
 
Reklamere for div. 
arrangementer 
Efteranmeldser 

 
Kan man plotte alle arrangementer ind ved starten af året? 
Diskuteret fordeling. 
Hvis vi gør dette, så åbnes der op for tilmeldinger med det 
samme. Det afprøves til næste år. 
Prøver at vente med at reklamere for nyt arrangement før det 
foregående er afsluttet. 
Efteranmeldser bliver afskaffet. 

 

Juletræsfest ved 
Christina 

Der er styr på det.  

Påske ved Josefine Er så småt i gang med at planlægge  
Klubtøj ved Marie og 
Peter 

Det går noget langsomt med at få gang i salget af det nye 
klubtøj. 
Der bliver købt nogle forskellige eksemplarer hjem som kan 
fremvises ved forskellige lejligheder. 

 

Nyhedsbrev ved Birthe De forskellige udvalg skal skrive et par linjer omkring hvad de 
laver osv. 

 

Nyt fra Lis Intet nyt  



Evt. og fastsættelse af 
ny bm. dato 

Lena, kan vi lægger opslag op på alle 3 facebook sider. 
Josefine, opslag på insta skal gå gennem de respetive 
udvalgsformand. 
Peter, der vil blive udsendt en besked her i weekenden 
omkring om man fortsat vil være medlem af klubben. 
Mie, kan der laves/købes nogle reoler til oppe på loftet, til de 
ting vi ikke bruger så tit, de sæsonbetonede. Lena snakker 
med Lis. Teknikudvalget vil gerne sætte det op. 
Næste bestyrelsesmøde er torsdag den 23 januar kl. 18.30 

 

   
   
 

 


